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Czaplinek, 21.06.2022 r. 

Protokół z komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 21.06.2022 r. 

W dniu 21.Vl.2022 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miasta. 

2. Sprawy różne. 

Ad 1) Projekt uchwały 481/22 omówił pan Mieczysław Smyk. Radny Szymon 

Pastuszek zadał pytanie dotyczące zasad handlu warzywami i owocami obok 

fontanny. Pan Mieczysław Smyk poinformował, że należałoby to uporządkować 

wprowadzeniem odpowiedniej uchwały. Radny Michał Olejniczak poinformował, 

że należy przygotować taką uchwałę i wyznaczyć atrakcyjne miejsca do handlu 

na terenie Gminy. 

Projekt uchwały 483/22 - omówił pan Mieczysław Smyk. Radny Wacław 

Mierzejewski zadał pytanie dotyczące terminu wprowadzenie programu 

komputerowego mającego na celu wsparcie urzędników, aby uszczelnić system 

odbioru nieczystości. Radny otrzymał odpowiedź, że prace trwają. 

Projekt uchwały 492/22 - omówił pan Mieczysław Smyk. Radny Szymon . 
Pastuszek poinformował, że warto po sezonie wprowadzić na pomostach 

regulaminy korzystania z nich. 

Projekt uchwały 477/22 - omówił radny Wacław Mierzejewski - bez uwag, 

Projekty uchwał 478/22 oraz 479/22 - omówiła pani Manuela Nowak - bez uwag, 

Projekt uchwały 482/22 oraz 491/22 - omówiła pani Katarzyna Kibitlewska. 



Projekt uchwały 480/22 - omówiła pani Barbara Dąbrowska - Łątkowska. Pani 

Radna Ewa Sobczak poinformowała, że autobusy, które wożą dzieci są 

w opłakanym stanie i należy się temu przyjrzeć. 

Projekty uchwał 484/22, 485/22, 486/22, 487 /22, 488/22 - omówiła pani Kamila 

Rodak - Szydłowska - bez uwag, 

Projekt uchwały 489/22 oraz 490/22 - omówiła pani Manuela Nowak - bez uwag. 

Ad 2) Sprawy różne. 

Radna Ewa Sobczak poinformowała, iż należy podjąć pilne działania celem 

zabezpieczenia i napraw placu zabaw przy szkole podstawowej. 

Radna Anna Minkiewicz zadała pytanie dotyczące harcerzy, którzy korzystają 

z półwyspu Sulibórz ile razy harcerze skorzystali z tego miejsca i czy Burmistrz wie, 

że szerzy się tam komercja. Pani radna zasygnalizowała również problem dotyczący 

braku możliwości odbioru nieczystości z jachtów pływających po jeziorze Drawsko. 

Radny Michał Olejniczak zaproponował, aby zwrot z funduszu sołeckiego 

przekazać na świetlice wiejskie. 

Radna Krystyna Kryczka poinformowała o konieczności wymiany tablic 

informacyjnych w miejscowości Stare Drawsko, które zostały zniszczone podczas 

wiatrów. 

Radna Aleksandra Ławrukiewicz zadała pytanie związane z informacjami 

na temat Poland Rock Festival i poinformowała, że warto radnych informować 

o pewnych zmianach np. dotyczących organizacji aby mogli przekazać te informacje 

mieszkańcom. 

Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie mające 

na celu omówienie przebiegu całego festiwalu. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 
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